
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

 

Protokół nr 55/2023 
 

LV Sesja w dniu 20 grudnia 2023  

Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce 

„Transmisje obrad”. Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 

12:13 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zdzisław Bęben 

2. Anna Chudaszek 

3. Zbigniew Ciesielski 

4. Zbigniew Graj 

5. Małgorzata Grzyb 

6. Elżbieta Makles 

7. Dorota Miśkiewicz 

8. Konrad Puchała 

9. Ewelina Stobiecka 

10. Agnieszka Szczypiór 

11. Małgorzata Szymonik 

12. Czesław Trzepizur 

13. Piotr Wawrzyniak 

14. Waldemar Wosiński 

15. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Piotr Derejczyk– Wójt; 

2. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

3. Mariusz Kawecki –Główny Specjalista w Miejskim Zarządzie Dróg w Częstochowie; 

4. Dariusz Nowak– Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej; 

5.Grażyna Makles–Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie; 

 

1. Otwarcie LV Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Zdzisław Bęben realizując czynności proceduralne 

otworzył posiedzenie LV Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał 

obecnych radnych oraz pozostałych uczestników obrad. Na sesji obecnych było 14 radnych, co 

stanowi quorum niezbędne do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania 

prawomocnych uchwał. W związku z tym przewodniczący Bęben stwierdził prawomocność 

sesji. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Zdzisław Bęben wniósł wniosek o przesunięcie pkt 10 porządku obrad na pkt 

3. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przewodniczącego Rady o przesunięcie pkt 10 porządku obrad na pkt 3.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

http://www.miedzno.esesja.pl/


ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Wniosek przeszedł do porządku obrad. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności 

dla Subregionu Północnego Województwa Śląskiego wraz z Prognozą oddziaływania na 

środowisko”. 

Główny Specjalista w Miejskim Zarządzie Dróg w Częstochowie Pan Mariusz Kawecki 

omówił projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Radna Miśkiewicz zapytała jakie dokładnie inwestycje przewidziane są w tym planie. 

Pan Mariusz Kawecki odpowiedział, że takich inwestycji jest planowanych siedemnaście i są 

to między innymi: budowa centrum przesiadkowych na terenie gmin Kłobuck, Miedźno i 

Popów, budowa gminnej drogi dojazdowej w miejscowości Mokra, droga wewnętrzna ulica 

Wąska w miejscowości Ostrowy nad Okszą, przebudowa dróg gminnych ulica Topolowa, 

Sosnowa, Nadrzeczna w miejscowości Władysławów. 

W związku z brakiem innych pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności dla 

Subregionu Północnego Województwa Śląskiego wraz z Prognozą oddziaływania na 

środowisko”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 369/LV/2023. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 



Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 370/LV/2023. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2024 rok. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Radna Stobiecka powiedziała, że podczas ostatniego posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty, 

Kultury i Sportu w dniu 12 grudnia 2023 roku szczegółowo omówiła plan budżetu na 2024 rok 

i zaopiniowała go pozytywnie. 

W związku z brakiem innych pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie budżetu na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 371/LV/2023. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 

2024-2036. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 2024-

2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 372/LV/2023. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na przyznanie w ramach odszkodowania 

nieruchomości zamiennej z zasobów gminy. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażania zgody na przyznanie w ramach odszkodowania 

nieruchomości zamiennej z zasobów gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 373/LV/2023. 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia trybu i zasad udzielania 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych na obszarze Gminy Miedźno, niestanowiących jej wyłącznej 

własności. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia trybu i zasad udzielania dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na obszarze Gminy Miedźno, niestanowiących jej wyłącznej własności. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 374/LV/2023. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 20/IV/2019 Rady Gminy Miedźno z 

dnia 22 stycznia 2019 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej udzielanych w formie usług, pomocy rzeczowej, zasiłku na ekonomiczne 

usamodzielnienie, zasiłków okresowych i celowych przyznanych pod warunkiem zwrotu 

będących w zakresie zadań własnych gminy. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie Pani Grażyna Makles omówiła 

projekt uchwały. 

O godz. 12.00 Radny Zbigniew Graj opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy Miedźno. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 20/IV/2019 Rady Gminy Miedźno z dnia 22 

stycznia 2019 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej 

udzielanych w formie usług, pomocy rzeczowej, zasiłku na ekonomiczne usamodzielnienie, 

zasiłków okresowych i celowych przyznanych pod warunkiem zwrotu będących w zakresie 

zadań własnych gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 375/LV/2023. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie zasiłku celowego na zakup posiłku 

lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie Pani Grażyna Makles omówiła 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 376/LV/2023. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Waldemar Wosiński omówił projekt 

uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 377/LV/2023 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu 

i Zdrowia na 2024 rok. 



Przewodnicząca Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pani Ewelina Stobiecka 

omówiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 378/LV/2023 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Małgorzata Grzyb omówiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 379/LV/2023 

 

14. Wolne wnioski. 

Sołtys Bociaga powiedział, że w ostatnim czasie w miejscowości Mokra zostały 

przeprowadzone kontrole przydomowych oczyszczalni ścieków i zbiorników bezodpływowych 

i zapytał o to czy są jakieś dalsze plany przeprowadzenia takich kontroli jeśli tak to jaki będzie 

ich zakres. 

Wójt odpowiedział, że przepisy prawa zobowiązuję gminę do posiadania ewidencji zbiorników 

bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków. Kontrole obejmują teren całej gminy 

i będą prowadzone aż do momentu zakończenia utworzenia pełnej ewidencji. 

Radny Wosiński zapytał jak wygląda sytuacja związana z centrum przesiadkowym, w jakich 

kierunkach będą odbywały się podróże, czy będzie to połączenie z Częstochową i Katowicami. 

Wójt odpowiedział, że gmina odpowiada za transport tylko na terenie własnej gminy, więc 

dlatego nie jest w stanie powiedzieć czy jest możliwość zorganizowania połączenia z terenu 

gminy do miasta Katowice. Natomiast połączenie z miastem Częstochowa będzie  

wykonywane przez firmę INTER-TRANS do miejscowości Łobodno i później z przesiadką na 

linię autobusu podmiejskiego o numerze 50. 

Radna Makles zapytała dlaczego w sołectwie Dębiniec z funduszu sołeckiego został 

zorganizowany Mikołaj. 



Wójt odpowiedział, że do uchwalonych przez wszystkie sołectwa wniosków nie zastosował 

prawa odmowy. Dodał, że jest przeciwnikiem funduszu sołeckiego w takiej formie w jakiej jest 

realizowany on na terenie naszej gminy. Decyzja sołectwa Dębiniec o przeznaczeniu pieniędzy 

z funduszu sołeckiego na Mikołaja była decyzją własną sołectwa której nie zablokował.   

 

15. Zakończenie obrad LV Sesji Rady Gminy. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady Gminy Miedźno 

Zdzisław Bęben zamknął posiedzenie LV Sesji Rady Gminy Miedźno. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Miedźno 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


